

## Press Release

See Calibre at ISE 2017, Stand 12.N45, 7-10 February 2017, Amsterdam RAI, NL

# Calibre plays at FC Porto, Dragão Stadium

Bradford, Yorkshire, UK, November 2016 – TAC (The Audiovisual Company) in Portugal has upgraded its media presentation rooms and main stadium LED displays at FC Porto, Dragão Stadium with Calibre LEDView720 and LEDView730 4K scalers.

Eduardo Costa, General Technical Manager at TAC said: “We use Calibre to adapt input resolution to the main stadium LED Screens during live games or for digital signage at corporate events. The scalers can switch input channels in under a quarter of a second and they have multiple output for local monitoring of live output feeds.”

“The project was completed with 100% effectiveness. The displays are enjoyed by the visiting public in general and club fans. Because the scalers are 4K compatible, they are a future proof tool for our client.”

The Dragão Stadium is an ecological building that concentrates on its environmental certification and is one of a few exclusive number of stadiums to be rated 5 stars by the Union of European Football Association.

ENDS

### **About Calibre**

Multi-award winning British company, Calibre has over the past 28 years achieved world recognition providing image scaling and processing technologies for use in broadcast/television, digital cinema, medical, large venue projection, LED videowalls. Calibre manufactures products under its own brand-names as well as providing products and technology to several market leaders in the Pro-AV market worldwide. Calibre is a market leader in innovation, utilizing its own, UK & Germany-based in-house hardware and software design teams for all its product developments and its own UK manufacturing.

**Some useful links:**

Twitter: @CalibreProAV

Website: [www.calibreuk.com](http://www.calibreuk.com)

**Manufacturer Contact**

Pauline Brooksbank

Calibre

Phone: +44 1274 940772

Email: [paulineb@calibreuk.com](mailto:paulineb@calibreuk.com)

**Press Contact**

Katinka Allender

Publicist, K-Communications &  
Associates

Telephone: +44 (0) 2023 371 9216

[k.allender@k-communications.com](mailto:k.allender@k-communications.com)

**Images:**



Image © The Audiovisual Company



Image: LEDView730 4K scaler

[http://www.calibreuk.com/images/press\\_images](http://www.calibreuk.com/images/press_images)

Calibre UK Ltd  
Cornwall House Cornwall Terrace Bradford, West Yorkshire BD8 7JS UK  
[sales@calibreuk.com](mailto:sales@calibreuk.com) [www.calibreuk.com](http://www.calibreuk.com)  
Tel +44 1274 940770 Fax +44 1274 730960

## 新闻稿

期待在ISE展会与您相见，2017年2月7-10日.荷兰 阿姆斯特丹. Calibre 位于 N45, 12号展位。

## Calibre 在波尔图 Dragão 体育场一展风采

2016年11月 英国约克郡布赖德福特 - TAC (专业视听公司) 在波尔图 Dragão 体育场，用 Calibre 公司的 LEDView720、LEDView730 4K 视频缩放切换器将其主体育场和媒体演示厅的所有 LED 显示屏更新。

TAC 的技术总经理 Eduardo Costa 表示：“我们将 Calibre 的 LEDView730 设备用于主体育场的 LED 大屏上播放现场赛事，同时也用在商业活动中的数字广告牌上。该缩放设备可在 1/4 秒内完成内部输入切换，并拥有多个输出，用于本地监视现场直播。”

该项目现已圆满结束，参观的公众和俱乐部的粉丝都享受了此次视觉盛宴，该缩放器 4K 兼容，将为客户在未来广泛使用。

Dragão 体育场属于生态建筑，专注于环境认证，是被欧洲足协联盟评为 5 星级场地的几个独家体育场之一。

结尾

### 关于 Calibre

Calibre 是一家屡获殊荣的英国公司，在过去的 28 年间，Calibre 在多项技术中获得了世界的认可，其图像缩放和处理技术可用于广播/电视，数码摄像，大型场馆投影，LED 大屏以及外科手术等应用。Calibre 生产的产品以自有品牌命名，同时也向全球专业视听领域的市场引导者提供产品和技术。Calibre 是创新的市场引导者，所有产品研发和生产制造都由其英国和德国的内部软硬件设计团队支持。

**有用链接:**

Twitter: @CalibreProAV

Website: [www.calibreuk.com](http://www.calibreuk.com)

**厂家联系**

Pauline Brooksbank

Calibre

Phone: +44 1274 940772

Email: [paulineb@calibreuk.com](mailto:paulineb@calibreuk.com)

**媒体联系**

Katinka Allender

Publicist, K-Communications &  
Associates

Telephone: +44 (0) 203 371 9216

[k.allender@k-communications.com](mailto:k.allender@k-communications.com)

**Images:**



Image © The Audiovisual Company



Image: LEDView730 4K scaler

[http://www.calibreuk.com/images/press\\_images](http://www.calibreuk.com/images/press_images)